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Plotki dotyczące sprowadzenia przez Romę Rahmana Baby ucichły w

ostatnich dniach. Ghańczyka łączy się tym razem z Chelsea, a miejsca dla

graczy bez paszportu UE w Romie mają zająć Dzeko i Salah.

 

Nie tylko jednak to jest na pewno problemem, ale też wygórowane żądania

Augsburga. Prezydent tego klubu, Klaus Hofmann mówi o ewentualnej sprzedaży

piłkarza dla dziennika Bild:

- Nie potrzebujemy milionów ze sprzedaży Baby. Jesteśmy solidną drużyną. Jestem

optymistą odnośnie tego ile dobrego może zrobić dla nas Baba, tak jak zrobił do tej

pory. Podczas przedsezonowych przygotowań zrobił na mnie dobre wrażenie.

Jestem kibicem mojej drużyny. Ważniejsze jest dla mnie spędzenie wieczoru

oglądając moją drużynę w telewizji i świętując z piwem w ręku niż mieć więcej

pieniędzy w kieszeni. Jednakże poniżej 20 mln nie negocjujemy.
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